
KLAIPĖDOS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

VIETOS ŪKIO IR KAIMO REIKALŲ KOMITETO

PROTOKOLAS

2021-06- Nr. T4-

Gargždai

Posėdis įvyko 2021-06-10. Pradžia 1010 val., pabaiga 1115 val.

Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis.

Posėdžio pirmininkas – Jonas Dumašius, Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

pirmininkas.

Posėdžio sekretorė – Dainora Daugėlienė, Tarybos ir mero sekretoriato specialistė.

Į Vietos ūkio ir kaimo reikalų komitetą išrinkti 7 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja: L.

Piaulokaitė-Motuzienė, V. Skuodas, A. Balnionienė, A. Vainius, A. Adomaitis, J. Dumašius, M.

Pocius.

Kvorumas yra.

Dalyvauja:

Savivaldybės įstaigų, Administracijos padalinių vadovai, kiti darbuotojai: V. Valantinas,

A. Jansonienė, V. Jasas, A. Kundrotienė, A. Petravičius, I. Gailiuvienė, M. Mikalauskaitė, G.

Kasperavičius, I. Gailienė, D. Beržanskytė-Bučinskienė, J. Dobrovolskienė, M. Šatkus, K. Lūžaitė.

Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narė L. Liutikienė, Klaipėdos rajono savivaldybės

tarybos narys V. Butkus, UAB ,,Gargždų švara“ direktorius R. Martinkus, UAB ,,Klaipėdos rajono

energija“ vadovas M. Žilius.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl viešosios įstaigos Klaipėdos rajono savivaldybės Paupių pirminės sveikatos

priežiūros centro 2020 m. finansinių ataskaitų rinkinio tvirtinimo. Pranešėja M. Mikalauskaitė.

2. Dėl viešosios įstaigos Klaipėdos rajono savivaldybės Priekulės pirminės sveikatos

priežiūros centro 2020 m. finansinių ataskaitų rinkinio tvirtinimo. Pranešėja M. Mikalauskaitė.

3. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės Gargždų ligoninės 2020 m. finansinių ataskaitų

rinkinio tvirtinimo. Pranešėja M. Mikalauskaitė.

4. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo Nr.

T11-170 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėja M. Mikalauskaitė.

5. Dėl Klaipėdos rajono paviršinių (lietaus) nuotekų tvarkymo infrastruktūros plėtros

specialiojo plano rengimo pradžios ir planavimo tikslų. Pranešėjas G. Kasperavičius.

6. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr.

T11-221 „Dėl vaikų priėmimo į Klaipėdos rajono savivaldybės mokyklas, vykdančias ikimokyklinio

ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėjas A.

Petravičius.

7. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo valdyti panaudos pagrindais

visuomeninei organizacijai Venckų bendruomenei. Pranešėjas V. Valantinas.

8. Dėl gatvių geografinių charakteristikų keitimo. Pranešėja A. Kundrotienė.

9. Dėl gatvių pavadinimų suteikimo. Pranešėja A. Kundrotienė.

10. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2010 m. rugpjūčio 26 d. sprendimo Nr.

T11-553 „Dėl Viliaus Gaigalaičio globos namų gyventojams teikiamų paslaugų sąrašo“ pripažinimo

netekusiu galios. Pranešėja I. Gailienė.

11. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 3 d. sprendimo Nr.

T11-104 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos kontrolės komiteto sudarymo ir įgaliojimų

nustatymo“ pakeitimo. Pranešėja A. Jansonienė.
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12. Dėl 2022 metų mokestinio laikotarpio žemės mokesčio tarifų ir neapmokestinamųjų

žemės sklypų dydžių nustatymo. Pranešėja I. Gailiuvienė.

13. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų nustatymo ir mokesčio lengvatos. Pranešėja

I. Gailiuvienė.

14. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės mero pavaduotojo skyrimo. Pranešėjas V. Jasas.

15. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės mero pavaduotojo skyrimo. Pranešėjas V. Jasas.

16. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos direktoriaus skyrimo. Pranešėjas

V. Jasas.

17. Dėl Justo Ruškio atleidimo iš Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos

direktoriaus pavaduotojo pareigų. Pranešėjas V. Jasas.

18. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo Nr.

T11-213 „Dėl kreipimosi dėl socialinės paramos mokiniams skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimo. Pranešėja D. Beržanskytė-Bučinskienė.

19. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo Nr.

T11-214 „Dėl paramos mokinio reikmenims įsigyti tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja D. Beržanskytė-Bučinskienė.

20. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. spalio 26 d. sprendimo Nr. T11-

341 „Dėl etninės kultūros puoselėjimo ir plėtros Klaipėdos rajone projektų finansavimo nuostatų

patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios. Pranešėja J. Dobrovolskienė.

21. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Klaipėdos rajono energija“ 2021–2023 m.

paviršinių nuotekų tvarkymo veiklos plano patvirtinimo. Pranešėjas V. Valantinas.

22. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo valdyti panaudos pagrindais

Drevernos bendruomenei. Pranešėjas V. Valantinas.

23. Dėl Vėžaičių gyvenvietei centralizuotai tiekiamos šilumos perskaičiuotų kainų

dedamųjų 2021-2022 metams nustatymo. Pranešėjas V. Valantinas.

24. Dėl pritarimo teikti paraiškas saulės fotovoltinėms elektrinėms įrengti / įsigyti.

Pranešėjas V. Valantinas.

25. Dėl tikslingumo projektą „Klaipėdos rajono savivaldybės gyvenviečių kelių ir gatvių

apšvietimo sistemos plėtra“ įgyvendinti viešojo ir privataus sektorių partnerystės būdu. Pranešėjas

M. Šatkus.

26. Dėl vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų

tvarkymą mokestinių nepriemokų pripažinimo beviltiškomis. Pranešėja R. Bakaitienė.

27. Dėl pasiūlymų dėl Klaipėdos rajono savivaldybės saugomų teritorijų steigimo, jų ribų

keitimo teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo. Pranešėja R. Bakaitienė.

Informacija

1. Dėl turto ataskaitų pateikimo (Nr. A4-595). Pranešėjas V. Valantinas.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius informavo, jog gautas papildomas 28 klausimas ,,Dėl

pritarimo Priekulės miesto bendrojo plano sprendinių įgyvendinimo stebėsenos 2009-2020 metų

ataskaitai‘‘.

Komiteto narys V. Skuodas siūlė į Komiteto posėdžio darbotvarkę įtraukti ir klausimą

,,Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų centralizuoto buhalterinės apskaitos

tvarkymo“.

Komiteto pirmininkas siūlė bendru sutarimu klausimus įtraukti į Komiteto posėdžio

darbotvarkę.

Komiteto nariai bendru sutarimu pritarė klausimų ,,Dėl pritarimo Priekulės miesto

bendrojo plano sprendinių įgyvendinimo stebėsenos 2009-2020 metų ataskaitai‘‘ ir ,,Dėl Klaipėdos

rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų centralizuoto buhalterinės apskaitos tvarkymo“. įtraukimui į

Komiteto posėdžio darbotvarkę.
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1. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Klaipėdos rajono savivaldybės Paupių pirminės

sveikatos priežiūros centro 2020 m. finansinių ataskaitų rinkinio tvirtinimas. Pranešėja M.

Mikalauskaitė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

2. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Klaipėdos rajono savivaldybės Priekulės pirminės

sveikatos priežiūros centro 2020 m. finansinių ataskaitų rinkinio tvirtinimas. Pranešėja M.

Mikalauskaitė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

3. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės Gargždų ligoninės 2020 m. finansinių

ataskaitų rinkinio tvirtinimas. Pranešėja M. Mikalauskaitė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

4. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d.

sprendimo Nr. T11-170 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos

sudarymo“ pakeitimas. Pranešėja M. Mikalauskaitė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

5. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono paviršinių (lietaus) nuotekų tvarkymo infrastruktūros

plėtros specialiojo plano rengimo pradžios ir planavimo tikslai. Pranešėjas G. Kasperavičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

6. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gegužės 28 d.

sprendimo Nr. T11-221 „Dėl vaikų priėmimo į Klaipėdos rajono savivaldybės mokyklas, vykdančias

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėjas A. Petravičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

7. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimas valdyti panaudos

pagrindais visuomeninei organizacijai Venckų bendruomenei. Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

8. SVARSTYTA. Gatvių geografinių charakteristikų keitimas. Pranešėja A. Kundrotienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

9. SVARSTYTA. Gatvių pavadinimų suteikimas. Pranešėja A. Kundrotienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Komiteto narys M. Pocius 1008 val. pareiškė apie nusišalinimą nuo klausimo

svarstymo ir balsavimo. Komiteto nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui. Nuotolinio

Komiteto posėdžio valdymo administratorius perkėlė Komiteto narį M. Pocių į nuotolinio

posėdžio dalyvių laukiamąjį. Tokiu būdu Komiteto narys jokia forma nedalyvavo klausimo

svarstyme ir balsavime.

10. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2010 m. rugpjūčio 26 d.

sprendimo Nr. T11-553 „Dėl Viliaus Gaigalaičio globos namų gyventojams teikiamų paslaugų

sąrašo“ pripažinimas netekusiu galios. Pranešėja D. Gumuliauskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narį M. Pocių 1010 val. nuotolinio Komiteto posėdžio valdymo

administratoriaus buvo sugražintas į nuotolinį posėdį ir klausimų svarstymą.
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11. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gegužės 3 d.

sprendimo Nr. T11-104 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos kontrolės komiteto sudarymo ir

įgaliojimų nustatymo“ pakeitimas. Pranešėja A. Jansonienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

12. SVARSTYTA. 2022 metų mokestinio laikotarpio žemės mokesčio tarifų ir

neapmokestinamųjų žemės sklypų dydžių nustatymas. Pranešėja I. Gailiuvienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

13. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto mokesčio tarifų nustatymas ir mokesčio

lengvatos. Pranešėja I. Gailiuvienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

14. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės mero pavaduotojo skyrimas.

Pranešėjas V. Jasas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

15. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės mero pavaduotojo skyrimas.

Pranešėjas V. Jasas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

16. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos direktoriaus skyrimas.

Pranešėjas V. Jasas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

17. SVARSTYTA. Justo Ruškio atleidimas iš Klaipėdos rajono savivaldybės

administracijos direktoriaus pavaduotojo pareigų. Pranešėjas V. Jasas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

18. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d.

sprendimo Nr. T11-213 „Dėl kreipimosi dėl socialinės paramos mokiniams skyrimo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja D. Beržanskytė-Bučinskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

19. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d.

sprendimo Nr. T11-214 „Dėl paramos mokinio reikmenims įsigyti tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimas. Pranešėja D. Beržanskytė-Bučinskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

20. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. spalio 26 d.

sprendimo Nr. T11-341 „Dėl etninės kultūros puoselėjimo ir plėtros Klaipėdos rajone projektų

finansavimo nuostatų patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios. Pranešėja J. Dobrovolskienė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

21. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Klaipėdos rajono energija“

2021–2023 m. paviršinių nuotekų tvarkymo veiklos plano patvirtinimas. Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

22. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimas valdyti panaudos

pagrindais Drevernos bendruomenei. Pranešėjas V. Valantinas.
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Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narys A. Adomaitis klausė, kodėl sutartis su Drevernos bendruomene sudaroma

vienerių metų laikotarpiui, jei prieš tai sutartis buvo pasirašyta dešimčiai metų.

Direktoriaus pavaduotojas, laikinai einantis administracijos direktoriaus pareigas J.

Ruškys informavo, jog yra nupirktas Svencelės ir Drevernos koncepcijos rengimas. J. Ruškio teigimu,

atsižvelgiant į parengtą koncepciją bus priimti atitinkami sprendimai, kurie gali įtakoti ir Drevernos

bendruomenės prašymą, todėl buvo apsispręsta kol kas sutartį pasirašyti metams.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

23. SVARSTYTA. Vėžaičių gyvenvietei centralizuotai tiekiamos šilumos perskaičiuotų

kainų dedamųjų 2021-2022 metams nustatymas. Pranešėjas V. Valantinas.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narė L. Piaulokaitė-Motuzienė klausė, ar Vėžaičių gyvenvietė gali tikėtis

ateityje turėti pigesnį centralizuotą šildymą.

UAB ,,Klaipėdos rajono energija“ direktorius M. Žilius sakė, jog yra svarstoma galimybė

centralizuotam šildymui panaudoti saulės energiją. M. Žilius pabrėžė, jog būtina atlikti daugybę

skaičiavimų, nes investicijos didelės, o atsipirkimo laikas ilgas.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius siūlė, pasibaigus visuotiniam karantinui surengti

išvažiuojamąjį Komiteto posėdį į UAB ,,Klaipėdos rajono energija“.

Visi Komiteto nariai pritarė J. Dumašius siūlymui.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

24. SVARSTYTA. Pritarimas teikti paraiškas saulės fotovoltinėms elektrinėms įrengti /

įsigyti. Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

25. SVARSTYTA. Tikslingumas projektą „Klaipėdos rajono savivaldybės gyvenviečių

kelių ir gatvių apšvietimo sistemos plėtra“ įgyvendinti viešojo ir privataus sektorių partnerystės būdu.

Pranešėjas M. Šatkus.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto narė L. Piaulokaitė-Motuzienė klausė, kada galima tikėtis atkarpos Dovilai-

Kuliai apšvietimo, nes ši gatvė jungia Dovilų miestelį ir Gargždus, o įrengtu dviračių taku intensyviai

naudojaisi mokiniai ir gyventojai. 

Direktoriaus pavaduotojas, laikinai einantis administracijos direktoriaus pareigas J.

Ruškys atsakė, jog jau yra įvykę darbų pirkimai, tačiau šiuo metu dar yra vertinamos tiekėjų

pasiūlytos sąlygos.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius priminė, jog prieš 2 metus buvo patvirtintas gatvių ir

gyvenviečių, kuriuose būtina įrengti apšvietimą sąrašas. J. Dumašius prašė, kitam Komiteto posėdžiui

pateikti informaciją apie atliktus darbus ir jau įrengtus gatvių apšvietimus.

Strateginio planavimo ir projektų valdymo skyriaus vyriausiasis specialistas M. Šatkus

prašė sprendimo projektą papildyti 1.6 punktu įrašant „Planuojami didžiausi savivaldybės turtiniai

įsipareigojimai grynąja dabartine verte – 9 717 941 Eur (devyni milijonai septyni šimtai septyniolika

tūkstančių devyni šimtai keturiasdešimt vienas euras) įskaitant pridėtinės vertės mokestį“. 

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu

papildant sprendimo projektą 1.6 punktu: „Planuojami didžiausi savivaldybės turtiniai įsipareigojimai

grynąja dabartine verte – 9 717 941 Eur (devyni milijonai septyni šimtai septyniolika tūkstančių

devyni šimtai keturiasdešimt vienas euras) įskaitant pridėtinės vertės mokestį“. 

26. SVARSTYTA. Vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų

turėtojų ir atliekų tvarkymą mokestinių nepriemokų pripažinimas beviltiškomis. Pranešėjas R.

Martinkus.
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NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

27. SVARSTYTA. Pasiūlymų dėl Klaipėdos rajono savivaldybės saugomų teritorijų

steigimo, jų ribų keitimo teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimas. Pranešėja K. Lūžaitė.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

PAPILDOMAS KOMITETO POSĖDŽIO KLAUSIMAS

28. SVARSTYTA. Pritarimas Priekulės miesto bendrojo plano sprendinių įgyvendinimo

stebėsenos 2009-2020 metų ataskaitai‘‘. Pranešėjas G. Kasperavičius.

NUTARTA (bendru sutarimu). Teikti Tarybai.

SVARSTYTA. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų centralizuoto

buhalterinės apskaitos tvarkymo.

Komiteto nario M. Pociaus nuomone, šis sprendimo projektas gali būti teikiamas kitam

posėdžiui, nes šiuo klausimu nebuvo jokios diskusijos ir informacijos. M. Pocius siūlė šio klausimo

nesvarstyti.

Direktoriaus pavaduotojas, laikinai einantis administracijos direktoriaus pareigas J.

Ruškys sakė, jog pagal portfelių komisijos pavedimą buvo patvirtinta projektinė grupė, kuri rinkosi

alternatyvas, dėliojosi tolimesnę viziją ir šis sprendimas turi būti priimtas dabar tam, kad inicijuoti

tolimesnį jo procesą. J. Ruškys pabrėžė, kad sprendimo projektas buvo pateiktas ir suderintas

administracijos derintojų, tačiau sprendimo projekto derinimo seką sustabdė Meras.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius siūlė apsispręsti ir balsuoti, ar Komitete svarstyti

klausimą ,,Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų centralizuoto buhalterinės apskaitos

tvarkymo“. Teikė balsavimui siūlymą balsavo: už – 4; prieš – 3; susilaikė – 0. Pritarta klausimo

svarstymui.

Komiteto narė A. Balnionienė sakė, jog šiuo klausimo projektinė grupė dirbo pusę metų,

klausimas buvo pristatytas švietimo ir kultūros bendruomenei.

Biudžeto ir ekonomikos skyriaus vyriausioji specialistė J. Rusteikienė pristatė sprendimo

projektą ir informavo, jog jo tikslas yra biudžetinių įstaigų buhalterinės apskaitos centralizavimas,

tvarkymo funkcijas perduodant biudžetinei įstaigai Klaipėdos rajono švietimo centrui. J. Rusteikienė

pabrėžė, jog analizuojant esamą situaciją ir įvertinus kitų miestų bei rajonų patirtį matoma, kad

Klaipėdos rajono savivaldybėje šioje srityje yra darbuotojų perteklius. Šiuo metu 41 Klaipėdos rajono

savivaldybės biudžetinėse įstaigose dirba 64 darbuotojai tvarkantys buhalterinę apskaitą, kai kituose

miestuose šį darbą atlieka 25 darbuotojai. 

J. Rusteikienė akcentavo, jog buhalterinės apskaitos centralizavimas padėtų sutaupyti

neekonomiškai naudojamus biudžeto pinigus ir juos panaudoti švietimo infrastruktūros gerinimui.

A. Balnionienės nuomone, buhalterinės apskaitos centralizavimas išgrynintų pačią

profesiją, atliekamas pareigas ir funkcijas.

M. Pocius prašė atsiųsti turimą informaciją ir atliktą analizę, kad būtų galima išsamiai

susipažinti.

Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas A. Petravičius pastebėjo, jog prie šio proceso reikia

dar atidžiai padirbėti ir būtina įtraukti įstaigų vadovus ir jų buhalterius, kurie padėtų spręsti kylančius

klausimus susijusius dėl grynųjų pinigų mokyklose, mokyklų dalyvavimo įvairiuose projektuose ir

kitų klausimų.

J. Dumašius sakė, jog šiuo sprendimu būtų pradėtas pats procesas, o jo metu diskutuojant

išspręsti visi kylantys klausimai.

L. Piaulokaitė-Motuzienė pabrėžė, jog klausimas iki galo liko nesuderintas ir neįtrauktas

į darbotvarkę, todėl pritarė M. Pociaus nuomonei, jog būtina išsamiai susipažinti su visa turima

medžiaga ir informacija.
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A. Balnionienė pastebėjo, jog sprendimo projektas buvo parengtas jau gegužės mėnesį ir

visi sprendimo derintojai pritarė , tačiau buvo nuspręsta šį klausimą atidėti, kad būtų galima dar

svarstyti bei pristatyti švietimo bendruomenei. A. Balnionienė pabrėžė, jog atlikus visas procedūras

sprendimo projektas buvo pateiktas iš naujo, tačiau šį kartą nesulaukė paskutinio derintojo pritarimo.

Biudžeto ir ekonomikos skyriaus vedėja I. Gailiuvienė informavo, jog prie šio sprendimo

projekto pateikė pastabas, nes šiam projektui vykdyti nėra numatyti finansiniai ištekliai. I. Gailiuvienė

pabrėžė, jeigu norime šį procesą įvykdyti šias metais, tai būtina priimti sprendimą kuo greičiau, nes

kai kuriems darbuotojams įspėjimai turi būti įteikiami prieš 4 mėnesius. 

Komiteto pirmininkas J. Dumašius siūlė sprendimo projektą teikti Tarybai. J. Dumašius

teikė balsavimui siūlymą, balsavo: už – 4; prieš – 3, susilaikė – 0.

NUTARTA (už – 4; prieš – 3, susilaikė – 0). Teikti Tarybai.

Komiteto narė L. Piaulokaitė -Motuzienė pastebėjo, jog praėjusio posėdžio metu buvo

pateiktas Komiteto siūlymas, Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos Reglamento keitimo

komisijai svarstyti klausimą, kad sprendimo projekto žymoje „SUDERINTA“ šalia sprendimo

projekto derintojų pavardžių būtų nurodytas derintojo sprendimas „PRITARTA“ arba

„NEPRITARTA“, tačiau šiam siūlymui joks sprendimas nebuvo priimtas.

L. Piaulokaitė -Motuzienė siūlė atnaujinti šį klausimą arba priimti protokolinį pavedimą.

Savivaldybės tarybos sekretorius A. Jansonienė informavo, jog gegužės mėnesį

vykusiame Tarybos posėdyje nebuvo priimtas sprendimas dėl šio Komiteto siūlymo. 

A. Jansonienė sakė, jog artimiausiame Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos veiklos

reglamento komisijos posėdyje bus siūloma šį Komiteto siūlymą svarstyti.

Informacija

1. Turto ataskaitų pateikimas (Nr. A4-595). Pranešėjas V. Valantinas.

NUTARTA (bendru sutarimu). Pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

pirmininkas                           Jonas Dumašius

Posėdžio sekretorė                                           Dainora Daugėlienė

https://www.klaipedos-r.lt/linker.php?tmpl_into%5b0%5d=index&tmpl_name%5b0%5d=m_site_index2&tmpl_into%5b1%5d=middle&tmpl_id%5b1%5d=2472
https://www.klaipedos-r.lt/linker.php?tmpl_into%5b0%5d=index&tmpl_name%5b0%5d=m_site_index2&tmpl_into%5b1%5d=middle&tmpl_id%5b1%5d=2472
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